
Punkter (kort oplæg) Referat (Drøftelser/beslutninger) 
1. Meddelelser 

• Formanden og bestyrelsen 

• Medarbejdere 

• Elevrådet 

• Skoleledelsen 

i. Økonomi v. Søren 

ii. Fravær v. Søren 

iii. Politiske udvalg 

Laila orienterer fra FRO møde. Tildelingsmodellen bliver først 

vedtaget om 1 år. Referat fra FRO møder kan læses i børn og 

uddannelsesmøde referater.  

Oplæg fra Rasmus Alenkær afholdes for personalet fra alle 

skoler afholdes i august 2024. 

Ole Rasmussen fra Ungdomsskolen orienterede om sidste sko-

ledags arr. Kløver-Skolen havde ikke fået en invitation, men 

det har de nu. Næste gang afholdes FRO møde her på Kløver d. 

16 maj. Laila er forhindret, så Gitte deltager. 

 

Medarbejdere:  

Temauge og åben hus står for døren. Der er bestilt boller og 

juice. Husk at melde det ud i god tid.  

Medarbejderne glæder sig til at komme i gang med næste sko-

leårs planlægning.  

 

Elevrådet:  

Der er i disse dage forhandling om demokratimillionen.  

 

Ledelsen:  

Skoleplanen er ved at være klar.  

Der er slået en projektstilling til sfo’en op. Der er samtaler i 

denne uge.  

Et legepladsudvalg er nedsat. Der kigges på, hvad der ønskes 

skiftet/nyt. Et medlem fra bestyrelsen må gerne deltage også.  

Der udarbejdes fra Teknik og Miljø, en helhedsanalyse på for-

skellige skoler, og det udregnes, hvor meget det koster at få re-

noveret skolen.  

Elevprognose for næste år: 167 elever.  

Der er kommet to kandidater til skolebestyrelsesvalget: Lasse 

og Gitte.  
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Skolebestyrelsesmøde 

Dato: 12. marts 2024 

Sted: Kløver-Skolen 

 

Deltagere: Gitte, Hanne, Ellen, Jens, Laila, 

Lasse, Signe, Rikke, Betina, Søren 

 

Referent: Betina/Laila 

 

 

 

Dagsorden 

 



Side 2 af 2 

Søren gennemgik økonomien. Det ser pt fint ud.  

 

Det går fremad ifht. fraværsprocenten.  

 

2. Godkendelse af timetal for det kom-

mende skoleår (bilag) samt ansøg-

ning om reduceret timetal for mel-

lemtrinnet overbygningen (16d) 

Endnu under udarbejdelse.  

3. Bestyrelsens rolle til åbent hus d. 21. 

marts 

Gitte, Rikke, Laila og evt Jens deltager.  

Forslag: Der sættes stole frem forskellige steder, så gæster kan 

hvile sig.  

4. Input til årsberetningen Afskediget en afdelingsleder 

Ansat skoleleder 

Arbejdet med høringssvar 

Besparelser 

 

Planlægning af: 

Prøvehandling med Huholt  

Sammenlægning af Huholt og Kløver SFO om eftermiddagen.  

(Begge først efter sommerferien) 

 

5. Ansøgning om etablering af parke-

ringspladser v. Kløver-Skolen (Jens) 

Der er lavet en skitse over 13 parkeringspladser og kiss and 

ride ude ved taxaholdepladserne.  

Søren tager ønsket med til skoleudviklingsmøde i april. 

6. Princip for lejrskole 

• Drøftelse af lejrskole i sko-

leåret 2024/2025. 

• Ønsker bestyrelsen, at lejr-

skoler i det kommende sko-

leår prioriteres? 

Beslutning: Bestyrelsen ønsker, at lejrskole prioriteres.  

 

Det ønskes, at der tilstræbes 1 overnatning på mellemtrin og 

max 2 i overbygningen.  

 

Princippet tilpasses på næste møde.  

7. Øget fokus på seksualundervisning 

på skolen (Ellen) 

Udsættes.  

8. Sidste skoledag 

• Skal Kløver-Skolen deltage 

sammen deltage i arrange-

mentet med Ungdomssko-

len? 

Bestyrelsen bakker op om arrangementet.  

 

 

9. Godkendelse af referat Godkendt 

10. Evt.  

11. Punkter til næste møde Input til årsberetningen. 

Lejrskoleprincip. 

Øget fokus på seksualundervisning.  

12. Næste møde: 9.april 2024 på Huholt  

 

 

Vel mødt Laila, Betina og Søren 

https://klover-skolen.aula.dk/lejrskole

